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«لولوی» حسن یزدانی پیدا شد!
پیشکسوت کشتی ایران گفت: مردم ایران از کشتی در المپیک پاریس توقع مدال دارند و امیدواریم که بتواند دو طلا بگیرد.

به گزارش سایت خبری پرسون،منصور برزگر در حاشیه مراسم انتخاب برترینهای ورزش ایران در جمع خبرنگاران در مورد وضعیت کشتی آزاد ایران در
باید مقداری روی نفسها و از طریق تلویزیون مشاهده میکنم  بر اساس آنچه که  اما  بیان کرد: من در تمرینات کشتی نیستم  المپیک پاریس 
استقامتشان کار کنند. امیدواریم که در المپیک انتظارات مردم را برآورده کنند چون ملت ایران از کشتی توقع مدال دارند. اینکه بگویند پایم درد میکند،

دستم درد میکند، آماده نیستم، مردم کاری ندارند و آنها مدال میخواهند.

برزگر در مورد حذف تیلور از حضور در المپیک پاریس گفت: به هر حال تیلور سن به هر حال سن تیلور بالا رفته بود این فردی هم که توانسته او را
شکست داده ما هیچ اطلاعاتی از او نداریم. خوشحالیم که تیلور در آمریکا حذف شد البته نباید فکر کنیم که در این وضع خالی شده است چون فردی که
اکنون به جای تیلور به المپیک میآید همه را شکست داده و حتی تیلور را هم شکست داده است. باید فیلمهای کشتی این کشتیگیر جدید را آنالیز
کنند. نمیدانم تصمیم کمیته فنی چگونه است و قرار است چه کسی در این وضع به المپیک برود اما اگر قرار است حسن یزدانی به المپیک برود

امیدوارم که مدال طلا بگیرد و کشتی ایران صاحب دو طلا شود.

او در پاسخ به این پرسش که حذف تیلور به حسن یزدانی کمکی هم میکند؟ تصریح کرد: صد در صد از لحاظ روحی تاثیر زیادی دارد چون تیلور برای
حسن یزدانی تبدیل به لولو شده بود. و با توجه به مسائل مطرح شده در رسانهها نیز از لحاظ روحی روی او تاثیر میگذاشت.

برزگر در مورد اینکه به نظر میرسید کادر فنی ایران خیلی خوب تیلور را آنالیز نکرده بودند چون الان یک کشتی گیر آمریکایی اومد او را به راحتی
شکست داد، تاکید کرد: من باید یه انتقاد کلی داشته باشم کشورهایی مانند ژاپن، روسیه و آمریکا بسیار خوب کار میکنند زمانی که کشتی ها برگزار
میشود یک تیم از آنها در بالای سالن حضور دارند و فقط فیلم میگیرند. من هم موافقم که ما میتوانستیم تیلور را راحت شکست دهیم به شرطی که
روی آن کار میکردیم و آنالیز انجام میدادیم. الان آنالیزور ما چه کسی است و چه زمانی دیدید که کشتی به مسابقات برود و یک تیم آنالیزور نیز همراه

آنها حضور داشته باشد. آیا افرادی که اثرگذار هستند همراه تیم کشتی به مسابقات میروند؟


